

Mattina Rotate

Стул с поворотным основанием / Chair with swivel base



Артикул: CFCH23-4.1n

Материалы: каркас выполнен из массива ясеня, сиденье и спинка покрыты несъемной обивкой из натуральной кожи и велюра.

Габариты:
620x555x785(h) мм

Под заказ: на производстве в Санкт-Петербурге.
Срок поставки: 90 дней

Описание: Стул Mattina благодаря своему строгому силуэту сочетается с обеденным столом любой формы. Доступен в двух версиях: стационарный и с поворотным основанием. Обволакивающая спинка и основание из массива ясеня обеспечивает комфорт, а сочетание фактур и цветов соответствуют тенденциям времени, когда каждой детали уделяется особое внимание.

Цвета и текстуры материалов, а также другие визуальные характеристики доставленного вам изделия могут отличаться от цветов и оттенков на сайте. Это связано с особенностями цветопередачи монитора/экрана вашего устройства, а также с использованием натуральных материалов с природной текстурой. Производитель вправе без дополнительного уведомления незначительно менять внешний вид изделия.

Hashtag: CFCH23-4.1n

Material: with frame in natural ashwood, the seat and back are covered with non-removable upholstery made of natural leather and velour.

Dimensions:
620x555x785(h) мм

Available: from the warehouse in Saint Petersburg.
Estimated delivery time – 90 days

Description: The Mattina chair can be combined with any shape of dining table thanks to its austere and refined silhouette. Available in two versions: fixed and swivel. The enveloping backrest and solid ash wood base provide true comfort combined with impeccable design. The combination of textures and colors is in line with the trends of the time, when every detail is given special attention.

The colors and textures of materials, as well as other visual characteristics of the product delivered to you, may differ from the colors and shades on the website. This is due to the peculiarities of the color rendering of the monitor / screen of your device, as well as the use of natural materials with a natural texture. The manufacturer reserves the right to change the appearance of the product without further notice.

Mattina Rotate, FIFTYFOURMS

Стул с поворотным основанием / Chair with swivel base

Артикул | Hashtag: CFCH23-4.1n

велюр | velour Grey_(ST)
кожа | leather Black_(PL)



Артикул | Hashtag: CFCH23-4.2n

велюр | velour Beige_(ST)
кожа | leather Grey_(A)



Артикул | Hashtag: CFCH23-4.3n

велюр | velour Grey_(ST)
кожа | leather Lavagna_(A)



Артикул | Hashtag: CFCH23-4.4n

велюр | velour Elephant_(ST)
кожа | leather Moro_(PL)



Артикул | Hashtag: CFCH23-4.5n

велюр | velour Elephant_(ST)
кожа | leather Black_(PL)



Артикул | Hashtag: CFCH23-4.6n

велюр | velour Cedar_(ST)
кожа | leather Black_(PL)



Mattina Rotate, FIFTYFOURMS

Стул с поворотным основанием / Chair with swivel base



-
- Производитель на свое усмотрение и без дополнительных уведомлений вправе менять внешний вид и упаковку товара.
 - The manufacturer, at its own discretion and without any notice, has the right to change the appearance and packaging of the products.